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Abstract (en)
The device (1) for ink supply to an offset printing machine has an adjustment device (2) for varying the color composition of the printing ink. The
adjustment device incorporates a mixture unit for a basic ink (5) or a mixed direct color and preferably for a transparent colorless ink carrier (6). The
adjustment device is fitted to at least one ink mechanism (12) of a printing machine (3). The adjustment device has at least one control unit (26) and
preferably a remote operation arrangement. The control unit is for regulating the mixture unit and on the printing machine a measurement device
(25) for printing ink feed is arranged, connected with the control unit.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Einrichtung zur Farbversorgung von Offset-Druckmaschinen (3). Mittels einer Anpassvorrichtung
(2) wird bei der Bildung einer Druckfarbe (7) deren Farbsättigung verändert, wobei ein transparenter pigmentfreier Farbträger (6) beigemischt
wird. Dies erfolgt vorzugsweise nahe am Druckort und insbesondere am Farbkasten (13) der Druckmaschine (3). Die Druckfarbe kann als fertige
Ausgangsfarbe (5) oder als gemischte Direktfarbe (36) vorliegen, wobei die Anpassvorrichtung (2) auch zur Mischung der Direktfarbe herangezogen
werden kann. <IMAGE>
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